

Minister of Health



Ministre de la Santé

Ottawa, Canada K1A 0K9

JAN 19 2018

Mr. Negash Haile
Financial Analyst
Office of the Parliamentary Budget Officer
Ottawa, Ontario K1A 0A9

Dear Mr. Haile:

Thank you for your correspondence of December 20, 2017, concerning Information Request IR0327, on updated information on projects and programs to be undertaken or delivered by Health Canada and the Canadian Food Inspection Agency (CFIA) from funding obtained via Budget 2016 New Infrastructure Plan.

Please find attached the information you requested. This reflects the most recent spending profiles for the various projects being undertaken by Health Canada and CFIA. The information also reflects the re-profiling of funds into fiscal year 2018-19.

I trust that the information provided is satisfactory in answering your request.

Yours sincerely,

A handwritten signature in cursive script, appearing to read "Ginette Petitpas Taylor".

The Honourable Ginette Petitpas Taylor, P.C., M.P.

Canada

Minister of Health



Ministre de la Santé

Ottawa, Canada K1A 0K9

JAN 19 2018

Monsieur Negash Haile
Analyste financier
Bureau du directeur parlementaire du budget
Ottawa (Ontario) K1A 0A9

Monsieur,

Je vous remercie pour votre correspondance du 20 décembre 2017 ayant trait à la demande de renseignements IR0327, portant sur de l'information mise à jour sur les projets et programmes que doivent entreprendre ou fournir Santé Canada et l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA) grâce au financement obtenu dans le cadre du nouveau plan d'infrastructure du budget de 2016.

Vous trouverez ci-joint l'information demandée. Celle-ci rend compte des plus récents profils de dépenses pour les projets entrepris par Santé Canada et l'ACIA. L'information tient aussi compte des réaffectations de fonds pour l'année 2018-2019.

Je suis convaincue que les données fournies sauront satisfaire votre requête.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Ginette Petitpas Taylor'.

L'honorable Ginette Petitpas Taylor, C.P., députée

Canada